
 

Ravsted Børneunivers 

 

Referat 
Emne: Fællesbestyrelse  

 
Dato: Mandag den 23. August 2021 
Tid: 19:00 
Sted: Ravsted Børneunivers 
Kage: Randi Carstensen 
  

Deltager ved mødet: 
Michael Holm 
Cathrine Brede 
Åse Lavrsen 
Helle Hansen 
Lene Johansen 
Henrik Sams 
Rikke Brix 
Pia Blaudzun 
Randi Carstensen 
Louise Nielsen 
Susanne Schmidt 
 
 
Fraværende: 
Malene Christiansen 

Dagsorden: Referat: 

Præsentations runde (hvem sidder for hvilket 
område) 

Skole: 
Medarbejdere: Aase  
Forældre: Helle, Malene, Randi, Pia, Lene 
 
Børnehave/dagpleje: 
Medarbejdere: Cathrine:  
Forældre repræsentanter: Louise, Rikke, Henrik, Susanne 
 

Præsentation af elevråd Markus er formand og Christoffer er næstformand/sekretær. 
Der er 6 elever i elevrådet - 2 fra 4. kl. 2 fra 5. kl og 2 fra 6. kl. 
Der er valgt suppleanter fra hver klasse.  
elevrådet fik samlet ca. 1100 kr. ind til sommerfesten – 
meget flot. 
Elevrådet vil blandt andet planlægge en banko-eftermiddag i 
løbet af efteråret.  

Uddeling af styrelsesvedtægter Michael præsenterede kort styrelsesvedtægterne.  
Susanne og Michael samt en tredje, reviderer 
styrelsesvedtægterne. Til næste gang har alle læst 
vedtægterne så alle har mulighed for at komme med input. 

Konstituering af bestyrelsen (formand, 
næstformand, referent, ordstyrer) 

Formand: Randi 
Næstformand: Helle 
Ordstyrer: Henrik 
Referent: Lene 

Valg af kontaktperson for: 
DP, BH, BH kl., 1-2 kl., 3-4 kl. og 5-6 kl. 

Dagpleje: Rikke 
Bh: Henrik 
Bh klasse: Susanne 
1.-2. kl.: Pia og Lene 
3.-4. kl.: Randi og Louise 
5.-6.- kl. Helle 

https://ravstedboerneunivers.aula.dk/


Planlægning af møder fremadrettet Møder ligger mandag eller torsdag i ulige uger. 
Randi ligger en liste ud med datoer og hvem der er ansvarlig 
for forplejning på aula. 
Referater sendes ud af Michael og efterfølgende ligges de ud 
på hjemmesiden. 

Hvor tit skal elevrådet deltage? Elevrådet deltager i hvert eller hvert andet møde, afhængig 
af om der er relevante punkter også ift. afstemning. 

Årshjul Inspiration til årshjul fra Skole og Forældre er uddelt. 
Husk at børnehave og dagpleje skal også skal fylde på 
møderne og indarbejdes i årshjul. 
Randi og Michael udarbejder et årshjul. 
(årshjulet er selvf. ikke ”statisk…” – der kan altid komme ting 
ind…) 
 

Referat fra pædagogisk dag Randi, Michael og hele personalet var afsted 12. juni i 
Genner. 
IT og digitalisering var emnet, og det var en god dag. 
De har en spændende projektor der kan rumme alle 
aldersgrupper i børneuniverset. Cathrine har søgt penge til 
projektet. 
Der er aftalt en ny pædagogisk dag den 15. januar 2022 i 
Genner ca. 8.00 - 14.00, hvor bestyrelsen er inviteret. 
(dagens tema er endnu ikke på plads…) 

Børnetal – Skolestruktur Der er p.t. 110 børn i universet 
11 børn i dagplejen, 34 i børnehaven og 64 børn i skolen. Det 
er nyt at vi har 4 stamklasser i skolen – 0. kl (11 elever) 1-2. 
kl., 3.-4. kl og 5.-6. kl. Vi er jo dermed IKKE længere i skolen 
”farve-opdelt” – og vi ruller ikke i løbet af skoleåret, hvilket 
netop har forvirret/generet mange. 
Klasse-størrelsen er ok og børnene har accepteret det.  

Evaluering af sommerfest God og hyggelig sommerfest. 
Mange deltagere – ca. 170. Godt tidspunkt på dagen. 
Stor ros til støtteforeningen. 

Information vedr. elevfravær Punktet kommer på næste møde. 

Resultater fra de Nationale Test Punktet kommer på næste møde. 

Fra tidligere møde – tysk undervisning Punktet er drøftet. 
Udeskole og tidlig tysk drøftes også på næste møde.  

Personale situation  Mette er stoppet. 
Der rekrutteres en ny midlertidig pædagog (20 timer i 
børnehave og 10 timer SFO.) 
Susanne (dagplejer) stopper 1. september.  

Dialogforum den 9. september 2021 Dialogmøde med det politiske udvalg kl 19.00 i byrådssalen. 
Randi, Aase og Michael deltager. 
 
 

Kostpolitik Nye børn i børnehave og skole skal have udleveret 
kostpolitikken.  
Gitte ligger den på hjemmesiden og Michael sender den 
rundt og den bliver hængt op i børnehaven. 

De 6 strategier Michael introducerede de 6 strategiske mål for Aabenraa 
Kommune – folkeskoleområdet. 

Evt.    Det er 50 år siden at skolen i Ravsted startede i år.  
Henrik vil deltage, som repræsentant for 
skolebestyrelsen, med en buket blomster til læreren. 



 Gulvet i gymnastiksalen ser mærkeligt ud. Sømmene 
er lavet om. Henrik kigger på gulvet. I uge 41-43 skal 
murede vægge under ribbene laves om. 

Klokken ringer: 7:43 og 7:45 om morgenen.  
Punkter til næste møde: 

 Dagtilbud - hvordan kan vi gøre det mere attraktivt 
og øge synligheden på facebook. 

 Lise (privatdagplejer i Vollerup) vil gerne have et 
samarbejde. 

 Elevfravær 

 Nationale test (kort intro samt resultater 
fremlægges) 

 Trivselsmåling 

 Branding (udeskole eller og tidlig tysk, eller ?? – altså 
hvad er det egentlig universet/bestyrelsen vil, hvad 
vægter vi – hvad ”slår vi os op på…” 

 

  

 


